

Notice n° 2006-0104 of 12 June, 2006

Avis n° 2006-0104 du 12 juin 2006

LCH.Clearnet SA hereby publishes a Notice regarding Transactions cleared by LCH.Clearnet SA on Alternext markets pursuant to Article 1.3.1.2 of the Clearing Rule Book.

LCH.Clearnet SA publie ci-après un Avis relatif aux Transactions compensées par LCH.Clearnet SA sur les marchés Alternext en vertu de l'Article 1.3.1.2 des Règles de la Compensation.

TRANSACTIONS EXECUTED ON ALTERNEXT MARKETS BRUSSELS AND PARIS

Pursuant to article 1.3.1.2 of the Rule Book, where so specified in a Notice, LCH.Clearnet SA can clear off-exchange Transactions that are not executed on a Designated LCH.Clearnet SA Gateway.

Alternext is the name of markets organized respectively by Euronext Paris and Euronext Brussels. Those markets are not Regulated Markets. The rules governing the Transactions on these markets are posted on Euronext web site or on www.alternext.com.

As from June 15th, 2006, LCH.Clearnet SA will clear the Transactions executed on Paris and Brussels Alternext markets.

The provisions contained in Title 1 of the Clearing Rule Book and the associated Instructions are applicable to the Transactions executed on those markets. Such Transactions will be registered in C21®.

The Financial Instruments traded on Alternext will belong to the same Product Groups and Clearing Segments as the Securities listed on Euronext markets. Thus, Clearing Members on Euronext Paris and Euronext Brussels Securities market will be able to clear Alternext products automatically.

TRANSACTIONS EXECUTEES SUR LES MARCHES ALTERNEXT BRUXELLES ET PARIS

Conformément à l'article 1.3.1.2 des Règles de la Compensation, dans les conditions prévues par un Avis, LCH.Clearnet SA peut compenser des Transactions hors marché, qui ne sont pas exécutées sur un Système Reconnu par LCH.Clearnet SA.

Alternext est le nom des marchés organisés respectivement par Euronext Paris et Euronext Bruxelles. Ces marchés ne sont pas des Marchés Réglementés. Les règles gouvernant les Transactions sur ces marchés sont publiées sur le site Internet d'Euronext ou sur www.alternext.com.

A partir du 15 Juin 2006, LCH.Clearnet SA compensera les Transactions exécutées sur les marchés Alternext de Paris et Bruxelles.

Les dispositions contenues dans le Titre 1 des Règles de la Compensation et les Instructions associées sont applicables aux Transactions exécutées sur ces marchés. Ces Transactions seront enregistrées dans C21®.

Les Instruments Financiers négociés sur Alternext appartiendront à la même Catégorie d'Instruments Financiers et d'Unités de Compensation que les Valeurs Mobilières listées sur les marchés Euronext. Ainsi, les Adhérents Compensateurs agissant sur les marchés de Valeurs Mobilières Euronext Paris et Euronext Bruxelles pourront automatiquement compenser les produits Alternext.